



LiMUR-möte 04 - Medicinska Föreningen

Tisdag den 4e november kl. 17:15

Lokal: Dolomit

Zoom-länk:

<https://liu-se.zoom.us/j/63719114976?pwd=aMbIpgsnJNFj7E4lpV6N9rkbnTw5Ji.1>

Kallade:

LiMUR-medlemmar: Isaac Mataix-Juhlin, Kaltrin Kolaj, Jad Alnabki, Eskandar Saba, Lucas Alzén

Övriga: Fredrik Iredahl (PA), Jonas Klingström (Vice.PA), Magnus Wijkman (Vice.PA), August Hallberg (MF ordf.), Lennart Nilsson (Inspektor), Johanna Larsson (UA Jönköping), Ida Bjärfors (UA Kalmar), Linnea Andersson (UA Norrköping)

Bilagor:

1. **Mötets öppnande**

Isaac öppnar mötet 17:17.

2. **Val av sekreterare**

Eskandar nomineras och väljs till mötessekreterare.

3. **Val av justeringsperson**

Jad nomineras och väljs till justeringsperson.

4. **Närvarande**

LiMUR i sin helhet (Kaltrin lämnar 18:28) och Jonas Klingström.

5. **Föregående mötesprotokoll**

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna.



6. Anmälan av övriga frågor

Lucas anmäler punkten "OMSiS".

7. Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställs med tillägget av punkten "OMSiS".

8. Hälsorunda

Genomförs.

9. Programansvarig informerar

Jonas informerar.

Inför höstterminen har det skett ett överintag på T1. Större mängd studenter än vanligt har tagits in, samtidigt som antalet avhopp var mindre än förväntat. Detta har resulterat i platsbrist under föreläsningar, samt trånga basgrupper vid terminens början.

Programledningen är dock fortfarande positivt inställda till många aspekter av situationen, då programmets framtida inriktning är att besitta ett högre antal studenter vid varje intag, däremot kommer antalet att justeras efter rådande läge. Just nu är planeringen att T1 ska fylla 132 platser till vårens termin

Jad kommenterar.

Det finns varierande faktorer som har stabiliserat situationen med platsbrist efter tid, i egenskap av minskad närvarofrekvens på föreläsningar samt senare avhopp.

10. Föregående period

10.1. Klin-KRaM

Isaac och Kaltrin deltog den 20/10.

Stora diskussioner om MCQ, Arbetsmiljö, VFU och reflektionsgrupper.

Kommer att finnas mer information kring vad som diskuterades när protokollet för Klin-KRaM publiceras på Medicinska Föreningens webbplats.



10.2. *Pre-klin KRaM*

Ägde rum den 21/10.

Det stora fokuset under mötet var MCQ. Information kring detta har börjat komma ut, men vissa tycker fortfarande att den är svåråtkomlig/utångömd. Många frågor kring MCQ-formatet, andelen på tentamen, rekommendationerna från *Guide för skriftlig tentamen* samt hur det hela kommer att implementeras. Arbetsmiljön diskuterades, med uttryckt missnöje kring miljön i Medicinska Biblioteket, såsom dålig ventilation och höga ljudnivåer. Många studenter från Campus Valla kommer under bibliotekets öppettider och tar upp plats. T5 uttrycker skepticism mot ändringar i VF och NSPR.

10.3. *PU-L*

Ägde rum den 21/10.

Diskussioner kring överintag på T1 och VFU-relaterade frågor. Prioriteringslistan diskuterades, vilket LiMUR arbetar med. Syftet är att revidera definitioner och anledningar till prioritering, för att då skapa ett mer hållbart och rättvist dokument som har mindre benägenhet till förändringar över tid.

Isaac och Ida Bjärfors (UA Kalmar), tillsammans med Jonas och Katarina Kärling (VFU-samordnare) har kommit igång med en arbetsgrupp kring kommunikation, i syfte att utvärdera och förbättra kommunikationen mellan programmets funktionärer och studenter.

IPL är under utvärdering inom hela Medicinska Fakulteten.

Diskussioner kring progresstest. Progresstestet är ett formativt test (ej examinerade) inom Umeås läkarprogram som testar alla läkarstudenters kunskaper relativt till terminen de går. Små diskussioner kring progresstestets möjliga implementering i Linköpings läkarprogram, men endast spåning. LiMUR planerar att utreda ämnet med Umeå och andra lärosäten under OMSiS.



10.4. *Styrelsemöte*

Diskussioner om prioriteringslistan som LiMUR arbetar med. En ny studentrepresentant för studiesociala kommittén har nominerats och valts in. Styrelsen ska skapa ett kontrakt för denna ledamot.

10.5. *Utbildningsutskottsmöte (Consensus)*

Det har skett diskussioner kring IPL och VFU-kostnader, där planen är att skicka ut ett formulär till alla läkarstudenter för att kartlägga kostnader i samband med VFU. Consensus undersöker även om strimma *Patientkonsultation* för T2 & T3 kan i framtiden klassas som VFU och därmed erhålla ersättning för studenter som exempelvis är placerade utanför Linköping.

11. Kommande period

11.1. *TRaM*

Äger rum den 10/11.

11.2. *MF-FUM*

Äger rum den 12/11. LiMUR kommer tillsammans med föregående LiMUR-presidié presentera ett interpellationssvar angående reviderad guide för skriftlig tentamen.

11.2.1. *Interpellationssvar*

Kommer presenteras ett förtydligande kring hur LiMUR 24/25 har tagit studenternas åsikter i beaktning vid beslut om MCQ. I interpellationen uppkom en fråga som var riktad till programledningen, där biträdande programansvarig Magnus Wijkman har skriftligt svarat och därmed inkluderas i interpellationssvaret.



12. Diskussionspunkt: Prioriteringslistan

Under senaste tid har prioriteringslistan diskuteras, med bakgrund av diskussioner samt inskickade motioner från representanter i styrelseutskotten och de regionaliserade orterna. Motionerna beskriver ansökningar om ökning/tillägg av prioritet inom VFU-placering. LiMUR har arbetat med ett underlag i samband med dessa motioner, som ska presentera våran ståndpunkt till MF-FUM. Just nu är det endast ett utkast, och måste revideras tills fullmäktige sammanträder.

13. Övriga punkter

13.1. *Examinationsutvärdering (Lucas Alzén)*

Just nu sker ett arbete mellan LiMUR och programledningen i att utvärdera och justera Evaluate i samband med de nya examinationsformerna. Syftet ligger i att inkludera examinationsutvärdering. Möjliga utvärderingspunkter såsom hur väl essäfrågorna fungerade, om frågorna var i enlighet med lärandemålen och MCQ diskuteras.

13.2. *OMSiS*

Isaac och Lucas deltar på OMSiS. Äger rum den 29-30 november i Göteborg. LiMUR tar med sig frågor om progresstestet och IPL. Planen är att inhämta information från Umeå kring progresstestet, hur det fungerar, samt vad andra lärosäten tycker/tänker om konceptet.



14. Utvärdering av mötet

Genomförs.

15. Nästa möte, preliminärt

Nästa möte är preliminärt bokat den 9e december, 17:15.

16. Mötets avslutande

Isaac avslutar mötet 18:50.

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign